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Det innkalles til årsmøte i Vestby IL, tirsdag 14. mars 2023 kl. 19:00. Møtet 
gjennomføres i Vestbyhallen (Risilveien 65, 1541 Vestby).  
 
Iht vedtektenes § 10-3 skal årsmøte behandle følgende saker: 
1. Godkjenne de stemmeberettigede 
2. Velge dirigent 
3. Velge protokollfører 
4. Velge to medlemmer til å underskrive protokollen 
5. Godkjenne forretningsorden 
6. Godkjenne innkallingen 
7. Godkjenne saklisten 
8. Behandle idrettslagets årsberetning (vedlegg 1, side 6-14) 
9. Behandle  

a. idrettslagets regnskap (vedlegg 2, side 15-18) 
b. styrets økonomiske beretning (vedlegg 3, side 19-20) 
c. kontrollutvalgets beretning (vedlegg 4, side 21-22) 

10. Behandle saker som fremgår av godkjent saksliste  
11. Fastsette  

a. medlemskontingent på minst kr 50 
b. ev treningsavgift, eller gi fullmakt til å fastsette treningsavgifter 

12. Vedta idrettslagets budsjett (vedlegg 5, side 23)  
13. Behandle idrettslagets organisasjonsplan (vedlegg 6, side 24-25)  
14. Velge (valgkomiteens vedlegg 7, ikke tilgjengelig når sakslisten ble publisert):  
 a. Styre iht vedtatt organisasjonsplan 
 b. Kontrollutvalg med 1 leder, 1 medlem og 1 varamedlem 

c. Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har representasjonsrett 
eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene 
d. Valgkomité med leder, 2 medlemmer og 1 varamedlem 
e. eventuelle øvrige valg i henhold til idrettslagets organisasjonsplan  

15.  Beslutte om det skal engasjeres revisor til å revidere idrettslagets regnskap.  
 

Avslutning: Utnevning av æresmedlemskap og oppmerksomheter. 

 

For styret 

 

Arid Kristensen 
Leder 

 
 

Adresse Postboks 106 Sparebank 1: Konto: 1080.24.41393 Organisasjons nr: 982892694 Vestby IL 
1541 Vestby    

Telefon: 92840502 www.vestbyil.no epost: arildkristensen@yahoo.no  

http://www.vestbyil.no/
mailto:arildkristensen@yahoo.no


 
 

2 

 

Saksliste årsmøtet 2023: 

 
1. Godkjenne de stemmeberettigede 

 

2. Velge dirigent 
Styret foreslår Arild Kristensen som dirigent.  
 
Forslag til vedtak: Årsmøtet velger Arild Kristensen som dirigent.  

 

3. Velge protokollfører 
Styret foreslår Emma Lindquist som protokollfører.  
 
Forslag til vedtak: Årsmøtet velger Emma Lindquist som protokollfører.  

 

4. Velge to medlemmer til å underskrive protokollen 
 

5. Godkjenne forretningsorden 
Forslag til forretningsorden: 
a. Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten. 
b. Protokollen føres av den valgte referenten. 
c. De som ønsker ordet i en sak, skal bruke funksjonen “rekke opp hånden”.  
d. Ingen representant gis rett til ordet mer enn 3 ganger i samme sak. Med 

unntak for innledningsforedrag settes taletid til: 5 min første gang, 3 min 
andre gang og 2 min tredje gang.  

e. Dirigent kan forkorte taletiden og sette strek for talerlisten etter behov.  
f. Representanter som forlanger ordet til forretningsorden, har 1 min taletid.  
g. Endringsforslag til en sak kan framsettes under møtet. Alle forslag må 

leveres skriftlig i chatten før det kan voteres over, og være undertegnet 
med representantens navn. Forslag kan bare fremmes i saker som står på 
sakslisten. Tidligere forslag skal ikke trekkes tilbake og nye forslag ikke 
settes frem etter at strek er satt eller at saken er tatt opp til votering.  

h. Vedtak fattes ved avstemming på en av følgende måter:  
- Håndsopprekning (for – mot – avholdne). 
- Skriftlig (hvis vedtekter eller en i salen krever det).  
- Stilletiende bifall (vedtakets forslag refereres- det spørres om noen ønsker 

å stemme mot- det bankes).  
- Med unntak av lovendringer avgjøres alle vedtak og valg ved flertall av de 

avgitte stemmer. Blanke stemmesedler teller ikke, og stemmene regnes 
som ikke avgitt. 

i. I protokollen føres det inn hvem som har hatt ordet i saken, forslag og 
vedtak med antall stemmer for og imot.  

 
  Forslag til vedtak: Forretningsordenen godkjennes. 
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6. Godkjenne innkallingen 
Innkallingen ble sendt ut som e-post til medlemmene onsdag 19. januar 
2023. Samme dag ble den også publisert hjemmesiden til Vestby IL. 
 
Forslag til vedtak: årsmøtet godkjenner innkallingen.  

 

7. Godkjenne saklisten 
Sakslisten ble sendt ut som e-post til medlemmene tirsdag 21. mars 2023. 
Samme dag ble den også publisert på Facebook-gruppen til Vestby IL, og lagt ut 
på hjemmesiden.  
 
Forslag til vedtak: årsmøtet godkjenner sakslisten.  

 

8. Behandle Vestby IL sin årsberetning 
Årsberetningen er lagt ved sakslisten, vedlegg nummer 1.  
 
Forslag til vedtak: Årsmøtet godkjenner Vestby IL sin årsberetning.  

 

9. Behandle Vestby IL sitt regnskap, styrets økonomiske beretning og 
kontrollutvalget sin beretning 
Regnskapet for 2022, styrets økonomiske beretning og kontrollutvalget sin 
beretning er lagt ved sakslisten, henholdsvis bilag 2, 3 og 4.  
 
Forslag til vedtak: Årsmøtet godkjenner regnskapet for 2022, styrets 
økonomiske beretning og kontrollutvalget sin beretning.  

 

10. Behandle saker 
 

Ingen innkomne saker fra medlemmene før fristen.  
 
Sak 10.1- Arbeidsprogram for 2023 
Styret foreslår følgende arbeidsprogram for 2023:  
1. Fokus på oppfølging av rettidig innbetaling av kontingent til idrettslaget, og 

treningsavgifter til gruppene (holde medlemsregisteret ajour).  
2. Koordinere søknad og forestå intern fordeling av kulturmidler fra Vestby kommune, 

iht utarbeidet mal.  
3. Fordele LAM til gruppene iht rapportert medlemstall i aldersgruppen 6 til 20 år. 

Fordelingen gjøres etter utarbeidet mal.    
4. Rapportere grunnlag for MVA-kompensasjon for årsregnskapet 2022 og   fordele til 

gruppene etter utarbeidet mal.  
5. Vurdere å overta føring av idrettslagets regnskaper.  
6. Koordinere søknad om treningstider i kommunale anlegg for skoleåret 2023/2024.  
7. Starte arbeide med å påvirke at det bygges et friidrettsanlegg i til knytning til Vestby 

Arena.   
8. Oppfølging av arbeidet med etablering av en tur/lysløype i området Sole med 

utgangspunkt i Vestby Arena, som innebærer å videreføre forprosjektet til oppstart 
av hovedprosjektet med nødvendig tillatelser.  
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9. Opprette et utvalg som skal arbeide med fremtidig organisasjonsplan for Vestby IL 
mot årsmøtet 2024 inkludert en oppdatering av visjon og målsetting med 
idrettslagets tilbud til lokalbefolkningen.    

10. Ferdigstille arbeidet med en klubbhåndbok for Vestby IL.   
11. Ta i bruk årshjul for Vestby IL etter mal fra NIF, som samsvarer med årshjul for Vestby 

Idrettsråd, Vestby kommune og øvrige relevante samarbeidspartnere og videre 
samle alle relevante dokumenter og korrespondanse i Office 365/Teams.  

   

11. Fastsette medlemskontingent og treningsavgift  
 
Innstilling: 
Styret innstiller til årsmøte at årskontingenten opprettholdes uendret for 2023, og at 
følgende satser gjelder: 

- Æresmedlemskap  kr:     0.- 

- Medlemmer i skiløypeutvalget  kr:     0.- 

- Familiekontingent (på samme adr.)  kr: 400.- 

- Enkeltmedlem  kr: 150.- 

- Støttemedlemskap  kr:   50 

 
Treningsavgifter til gruppene: 
Styret foreslår at årsmøtet gir styret fullmakt til å bestemme 
treningsavgiftene for de forskjellige gruppene, i samråd med 
gruppeledere. Styret skal etterstrebe og holde treningsavgiftene så lave 
som mulig. 
Forslag til vedtak: Årskontingent for medlemskap i Vestby IL holdes uendret for 2024. 
Styret gis fullmakt til å bestemme treningsavgiftene for gruppene, i samråd med 
gruppeledere.  

 

12.  Vedta Vestby IL sitt budsjett 
Budsjettet for 2023 er lagt ved som vedlegg nummer 5. 
 
Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar foreslått budsjett for 2023.  
 

13. Behandle idrettslagets organisasjonsplan 
Styrets forslag til organisasjonsplan er lagt ved som vedlegg nummer 6.  
 
Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar fremlagt organisasjonsplan.  
 

14. Valg iht vedtatt organisasjonsplan 
Se vedlegg 7 for innstilling til styre, kontrollutvalg og valgkomité.  
 

a) Styre med leder, nestleder, sekretær og representanter for gruppene 
iht vedtatt organisasjonsplan.  

b) Kontrollutvalg med to medlemmer og et varamedlem. 
c) Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd VIL har 

representasjonsrett eller gi styret fullmakt til å oppnevne 
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representantene.  
d) Valgkomité med leder, to medlemmer og et varamedlem. 
e) Eventuelle øvrige valg iht idrettslagets organisasjonsplan. 

 

15. Beslutte om det skal engasjeres revisor til å revidere idrettslagets 
regnskap 
 
Forslag til vedtak: årsmøtet vedtar at revisor IKKE skal engasjeres for å revidere 
regnskapet.  
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Vedlegg 1 
  
Årsmelding for Vestby IL for 2022  
 

1. Styret i perioden  
Leder   Arild Kristensen  
Nestleder  Hallgeir Lødøen     
Styremedlem  Jan Vigo Poots  Karategruppen  
Styremedlem  Hallgeir Lødøen  Friidrettsgruppen  
Styremedlem  Katalin Fuzi  Allidrettsgruppen  
Styremedlem  Roald Rønstad  Boksegruppen  
Styremedlem  Sverre Wilberg  Basketballgruppen  
Styremedlem  Per-Arne Larsen Paraidrettsgruppen  
Styremedlem  André Simonsen Skategruppen  
Styremedlem  Hallgeir Lødøen  Skiløypeutvalget  
Styremedlem  Javid Bayat  Volleyballgruppen  
Styremedlem     Turngruppen (startet opp høsten 2022)  
  
Kontrollutvalg  Arne Sverre Modahl, leder  

Christin Boretti Westby, medlem  
Ivar Windheim, vara     

  
Regnskapsfører  Ida Solbrekke (Moltzau Regnskap)  
  
Valgkomité  Rolf Arne Eriksen, leder  

Marianne Bye, medlem  
Øyvind Andreassen, medlem  
Tommy Aamodt, vara  

  
2. Styremøter og andre møter  

Det har vært avholdt 8 styremøte i 2022. I tillegg har det vært avholdt sommer- og 
juleavslutning for styret, æresmedlemmer, trenere og andre ressurspersoner.   
  

3. Styrets arbeid i 2022  
Av hovedsaker som styret har arbeidet med i 2021 nevnes her:   
  

• Flisløypen på Pepperstad  
• Prosjekt for etablering av ny turløype med start fra Sole  
• Vestbyløpet september 2022  
• Fremtidig organisasjon av idrettslaget og gruppene  

  
4. Arbeidsprogram for 2022  

• Fokus på oppfølging av rettidig innbetaling av kontingent til idrettslaget, og treningsavgifter 
til gruppene (holde medlemsregisteret ajour).  
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• Oppfølging av arbeidet med etablering av en tur/lysløype i området Sole med utgangspunkt i 
Vestby Arena. Det innebærer å videreføre forprosjektet, signere grunneieravtaler, levere 
byggesøknad, utarbeide budsjett og søke om spillemidler for 2022.  

• Koordinere søknad og forestå intern fordeling i idrettslaget av kulturmidler fra Vestby 
kommune, iht utarbeidet mal for 2021 og 2022.  

• Fordele LAM til gruppene iht rapportert medlemstall i aldersgruppen 6 til 20 år. Fordelingen 
gjøres etter utarbeidet mal for 2022.    

• Koordinere søknad om treningstider i kommunale anlegg for skoleåret 2022/2023.  

• Rapportere grunnlag for MVA-kompensasjon for årsregnskapet 2021 og fordele til gruppene 
etter andel fra gruppenes sum utgift for 2021 (iht utarbeidet mal).  

• Opprette et utvalg som skal arbeide med fremtidig organisasjonsplan for Vestby IL mot 
årsmøtet 2024.   

• Ferdigstille arbeidet med en klubbhåndbok for Vestby IL.   

• Ferdigstille et årshjul for Vestby IL, som samsvarer med årshjul for Vestby Idrettsråd, Vestby 
kommune og øvrige relevante samarbeidspartnere.  

  
5. Evaluering   

  
Medlemsregister, medlemsavgifter og økonomi  
Administrativ ressurs følger opp medlemsregisteret og fakturerer medlemskontingent og 
treningsavgifter i januar/februar og september. Fremfor alt har det skjedd mye i 
basketballgruppen og allidrettsgruppen. Dette er på grunn av at et tettere samarbeid mellom 
Ås IL og Vestby IL sine basketballgrupper på et administrativt plan. Allidrettsgruppen startet 
opp aktiviteten sin igjen under høsten, og medlemsregisteret for denne gruppen har derfor 
blitt grundig «ryddet».   
I tillegg følger administrativ ressurs opp idrettslaget sine kontoer månedlig, i forbindelse med 
månedsskifte. Dette har i sin tur gitt regnskapsfører gode forutsetninger for å være ajour 
med regnskapet gjennom hele året, og ev mangler har raskt kunnet rettes opp (f.eks. 
manglende bilag etc).   

  
Turløypen på Sole  
Arbeidet med turløypen på Sole fortsetter. Under 2022 ble den arkeologiske undersøkelsen 
avsluttet, og man har fått fullfinansiert prosjektet gjennom et tilskudd fra Sparebank1-
stiftelsen Østfold Akershus (i tillegg til allerede innvilgede søknader om midler). Under 2023 
kan man derfor gå i gang med prosjektet, og neste skritt blir å søke om igangsettingstillatelse 
fra Vestby kommune.   
  
Fordeling av kulturmidler, lokale aktivitetsmidler og momskompensasjon  
Kulturmidler, lokale aktivitetsmidler og momskompensasjon har blitt betalt til 
undergruppene i 2022, etter fastsatte rutiner.   
  
Treningstider  
Søknad om treningstider ble gjort til Vestby kommune, i tråd med retningslinjene som 
kommunen har. Det ble søkt om treningstid i kommunale anlegg for karate, allidrett, 
basketball, friidrett, paraidrett og volleyball. Da turn startet opp under høsten 2022, så ble 
det ikke søkt om treningstider samlet med resten av idrettslaget tidligere dette året. Man 
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måtte heller finne ledige tidspunkt i gymsalen i Vestby Arena, som passet for trenerne og 
utøverne.   
 

Det søkes ikke om treningstid for boksegruppen, da de kun trener i klubbhuset.   
Allidretten, paraidretten og karategruppen har startet opp treningene sine i gymsalen i 
Vestby Arena igjen, da kommunen har avsluttet bruken av dette lokalet som 
vaksineringsstasjon.   
 

Basketballgruppen ønsket mer tid i Vestby Arena, sånn at man også trente andre dager enn 
tirsdager i Arenaen. Dette har gjort at man kan dele opp i flere mindre grupper basert på 
alder og ferdigheter, og man opplever vekst av medlemmer.   
 

Volleyballgruppen ønsker mer treningstid, gjerne minimum 2 timer sammenhengende. Det 
er dog ikke så mye ledig tid tilgjengelig utenom kjernetiden 17-21 (da gruppen stort sett 
består av personer over 18 år, så får de ikke bruke kjernetiden til treninger), så dette må 
bringes videre inn mot søknad av treningstid for neste skoleår.   
 

Flisløypen  
Det ble som vanlig arrangert dugnad høsten 2022 med Ivar Windheim som dugnadsgeneral.  
  
Det har vært noe usikkerhet knyttet til Flisløypas fremtid, da avtalen var i ferd med å løpe ut. 
En ny avtale med OVF er på plass, gyldig fra 01.11.2022, og gjelder inntil videre.   
  
Flisløypa ved Risil er et viktig tilbud i lokalmiljøet, og det er mange som er engasjert i 
fremtiden til flisløypa nå som mer bebyggelse er planlagt i området.   
  
Vestbyløpet  
Vestbyløpet ble igjen arrangert i 2022. 4. september 2022 ble løpet gjennomført med ca 140 
deltakere i de forskjellige klassene. I år var det veldig lite påmeldinger, og man vurderte på et 
tidspunkt å avlyse arrangementet. Men, det kom inn en god del påmeldinger i løpet av kort 
tid, så ble løpet arrangert allikevel.   
  
I tillegg til de 5 og 10 km for trimmere, familier og mer etablerte løpere hadde man også en 
egne klasser for barn, familier og for rullere. Vestbyløpet har vært et samarbeidsprosjekt 
med Linkt AS, hvor avtalen utløpte 2022. For 2023 må man derfor inngå en ny avtale (med 
Linkt eller annen partner), eller eventuelt arrangere Vestbyløpet i egen regi.   
  
Klubbhuset i Noreveien 5   
Vestby IL har en drifts- og vedlikeholdsavtale med Vestby kommune for klubbhuset i 
Noreveien 5. Gjennom 2022 har klubbhuset i hovedsak blitt brukt av boksegruppa til trening 
og arrangement og av karategruppa til trening noen gang iblant.   
 

I 2022 var det ingen større prosjekter knyttet til vedlikeholdet av klubbhuset, men man har 
utbedret det elektriske anlegget. Det bør vurderes om det er mulig å bytte vinduer, i første 
omgang i 1.etasjen, da det avgjort vil være med å redusere strømforbruket i den 
administrative delen av bygget.  
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Organisasjonsutvalg   
Det har blitt opprettet et organisasjonsutvalg, for å se på hvordan idrettslaget kan  

 organiseres i fremtiden.  Utvalget består av Arild Kristensen, Jan Vigo Poots og Emma  
 Lindquist. I løpet av 2022 ble det avholdt et møte i organisasjonsutvalget, med gode  
 diskusjoner rundt temaet, men man har ikke landet noen endelig struktur ennå. Arbeidet 
 med å se over strukturen i idrettslaget fortsetter gjennom 2023.   

  
Klubbhåndbok  
Arbeidet med å ferdigstille en klubbhåndbok er påbegynt, men det er fortsatt en god del 

 arbeid som gjenstår før denne kan sies å være ferdigstilt. Arbeidet med en klubbhåndbok må 
 derfor fortsette i 2023.   
  

Årshjul  
I løpet av 2022 begynte Vestby Idrettsråd og Vestby kommune i større grad å ta i bruk  

 årshjul. NIF har også presentert en digital løsning, som alle idrettslag kan bruke gratis. Det er 
 også mulighet for alle undergrupper å opprette et eget årshjul i denne digitale løsningen. 
 Dette årshjulet skal tas i bruk, og i første omgang legges informasjon for hovedlaget inn der. 
 Hvis det er noen undergrupper som har aktiviteter, arrangement eller lignende av mer  
 generell interesse kan det også legges inn i årshjulet for Vestby IL. Arbeidet med å få tatt i 
 bruk årshjulet fortsetter i 2023.   
  

6. Fra gruppene  
  
Paraidrettsgruppen  
Vi er en gjeng på ca 8 til 12 personer som er på Vestby Arena hver onsdag kl 1700 til 1830. Vi 
trener en time, og avslutter med å være sosiale i cafeen en halv time tid.  
Vi ønsker at vi kan bli flere vært år, og i 2022 så var det 3 nye som ble medlemmer.   
  
Mvh Per-Arne Larsen  
  
Allidrettsgruppen   
Allidretten er en aktivitetsgruppe i Vestby Idrettslaget.  
Allidretten har deltakere i aldersgruppen 4 – 12 år. Barna kan begynne hos oss høsten i det 
året de fyller 4 år. Vi har aldersrene grupper hvor 4 åringer, 5 åringer og skolebarna samlet i 
egne grupper.  
 

Gruppene for de yngste barna vil jeg kalle «tidlig innsats» og bidrag til å skape grunnlag for 
senere skolestart. Møte på allidretten og barnas felles opplevelser fra de ulike barnehagene i 
kommunen bidrar til å etablere vennskap på trevs av barnehagene og slik kan også gi tryggere 
skolestart for hvert enkelt barn.  
 

Gruppen følger skoleåret og fordelt i 2 semesteret. Et høst- og et vinter/vår-semester.  
Det arrangeres 2 felles avslutninger, sommeravslutning i juni og juleavslutning før juleferien. I 
disse anledningene møter alle barn og har det moro sammen med noen inviterte hvor lek og 
moro er hovedfokuset. I slike arrangementer gis barna en liten oppmerksomhet samt diplom 
for god innsats.  
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Lavterskel tilbud betyr i hovedsakelig at barna ikke trenger noen spesielle ferdigheter, 
egenskaper for å kunne bli med på allidretten. Aktivitetene bidrar til sosialt samvær og til felles 
mestring og glede under trening, ulike bevegelsesformer og lek. Jeg har jobbet mye med at vi 
skal ha tilstrekkelig med rekvisitter og treningene skal være delvis planlagte. Treningene 
rommer både styrt aktiviteter og fri lek.  
 

I 2022 har aktivitetsgruppa hatt 5 ulike aktiviteter. Vi samarbeider med andre grupper fra 
Vestby Idrettslag for å gjøre tilbudet vårt mer variert. Vi har hatt karate og boksing, innendørs 
aktiviteter på Arena, svømming på Grevlingen svømmehallen samt fotballen besøkte oss for å 

vise hva de er gode på.         
 

Sikkerhet: Alle gruppene har gjennomgang av brannrutiner på Arena hvert år. Vi har godkjente 
livreddere på svømmingen med hver gruppe.  Vi kommer til å ha livredningskurs for foreldrene 
i januar 2023 slik at vi «dekker» gruppene på svømming innenfor egne våre rammer.   
 

Allidrettens kommunikasjonskanal er www.allidrett-vil.no samt Facebook-siden «Allidrett 
Vestby IL».   
  
Mvh Katalin Fuzi  
  
Basketgruppen  
Basketballgruppen i Vestby IL er et samarbeid med Ås IL. Gruppen har derfor treninger i både 
Ås kommune og Vestby Arena. I Vestby Arena har man under 2022 fått flere treningstider, 
noe som gjort at man kan utvide tilbudet noe. På mandager har man nå separate 
treningsøkter for J13 og for G12. På tirsdager og torsdager har man Nano og Easy basket, 
som favner årskullene 2010-2016. Det har vært noe variert oppmøte på treningene, men det 
oppleves som at det er mye aktivitet i basketballgruppen.   
  
Mvh Arild Kristensen  
  
Boksegruppen  
På klubbhuset har det vært mye aktivitet. Boksinga har tre faste treninger i uka, men det er 

 til ofte organisert trening for konkurranse utøveren 5 ganger i uken før mesterskap og  
 turneringer og karaten har en trening. I tillegg gjennomføres styremøtene på klubbhuset.  

Det er byttet belysningsarmaturer i gang og et i guttegarderoben.   
 

Aktivitet  
Boksegruppen har deltatt på flere treningssamlinger, konkurrert nasjonalt og internasjonalt, 

 Julie Enge har deltatt på landslagssamlinger og konkurrert i flere store turneringer  
 internasjonalt. Julie og Khamid har også deltatt i Nordisk på Island. Vi har reist til andre 
 klubber ved flere anledninger for å sparre og få nye erfaringer. Vi har deltatt i Golden Girl 
 (verdens største dameturnering i Borås) Vi har reist med en kjempegruppe (10stk, aldri vært 
 så mange fra oss) til Legacy Box Cup i Trondheim, dette er Norges største internasjonale 
 turnering. Vi har deltatt i King of the ring i Borås (aldri vært så mange fra oss). Vi har deltatt i 
 LM og NM ungdom (aldri vært så mange fra oss). Vi har deltatt på mange nasjonale stevner 
 for diplom, ungdom, junior og senior med gode resultater. Det er bra aktivitet i gruppa og vi 
 blir stadig flere som er på treningene.  

 

http://www.allidrett-vil.no/
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Sportslige prestasjoner  
Norgesmesterskapet Junior 1 gull Hamid, og et sølv   
Norgesmesterskapet ungdom: 2 sølv.   
Landsmesterskapet: 2 sølv.  
Julie Enge: Har tross skader, 2 plasser fra: Nasjon Cup Serbia, Adriatic Pearl boksecup i  

 Montenegro, dette er store internasjonale turneringer kun for landslagsboksere. Etter  
 prestasjonene i Serbia og Motenegro ble Julie fremhevet på hjemmesiden til det  
 europeiske bokseforbundet (EUBC).  

 

Miljø  
Vårt hovedfokus er mestring, lagarbeid og samhold. Det skal være plass til alle, uansett 

 ambisjonsnivå eller forutsetninger. Nybegynnere og barn trener sammen med eliteutøvere.  
 

  Mvh Bjørn-Erik Enge  
  

Karategruppen  
Etter flere år med covid, har 2022 vært et tilnærmet normalt år hva angår treninger. Vi har hatt 
treninger tirsdager og torsdager fra 18-20 på Vestby arena, og på lørdager fra 11-12 på 
klubbhuset ved videregående skole, etterfulgt av sosial samling på Coffeeshop.  

  
Vi hadde kombinert treningssamling og gradering både før sommerferien og før jul.  

  
Det ble for første gang på 3 år arrangert sommerleir i Fredrikstad i uke 26, der rundt 20 av 
klubbens medlemmer deltok. Flere av våre medlemmer har også deltatt på andre samlinger på 
rundt omkring i landet, blandt annet i Oslo, Stavanger og Kongsberg.  
Klubben arrangerte en samling i desember, med sensei Simon Bligh fra England. Ca 40 av 
klubbens medlemmer deltok på dette, og vi fikk også besøk fra andre klubber.  

  
Antallet aktive medlemmer ligger på ca 50 ved årsskifte. Vi har ved hver semesterstart tilsig av 
nye medlemmer. Vi har brukt mye treningsressurser for å hjelpe vanskeligstilte familier i år. 
Instruktørene har også bidratt i allidretten i kommunen.  

  
Vi har også vært representert på idrettens aktivitetsdag i september, men her var det svært 
dårlig oppmøte.  

  
Vi har i løpet av året tatt i bruk Spond for påmelding til treningene.  

  
Styret er uendret og består av Steinar Pedersen, John Olav Oldertrøen, Tommy Aamodt, Jan 
Vigo Poots, Ida Strand og Christian Øygarden. Vi har avholdt tre styremøter, ellers har saker 
blitt tatt opp fortløpende via gruppechat på Facebook Messenger. Vi avholdt årsmøte i mars 
2022.  
  
Mvh Christian Øygarden  
  
Friidrettsgruppen  
Vestby IL friidrett har 22 aktive medlemmer og seks støttemedlemmer (voksene foreldre) . 
Det gjennomføres felles treninger på Vestby Arena på tirsdager i løpet av utendørssesongen. 
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Gjennom innendørssesongen er det felles trening inne i Risilhallen på fredager. I tillegg har 
friidrettsgruppa gitt tilbud om en ekstra treningsdag (tirsdager) innendørs gjennom vinteren.  
 

Svenn Erik Bolle har vært trener for gruppa gjennom året, men fra sommerhalvåret har 
Marcel Grohmann mer og mer tatt over treningen for de yngste. Marcel har også deltatt på 
kurs for å heve sin kompetanse som trener. Svenn Erik har i større grad fokusert på å trene 
de utøverne i klubben som hevder seg i konkurranseaktivitet.  
 

De aller fleste medlemmene trives godt med kun å delta på trening, men det har også vært 
flere medlemmer som har deltatt i konkurranser. Det har blitt gjennomført foreldremøte for 
å orientere foreldre om tilbudet.  
 

Even Hem Bolle har oppnådd meget gode resultater gjennom hele sesongen. Han har vært 
klart best i Norge i G16 i diskos og nestbest i kule. Han satser kun på diskos, men deltar også 
sporadisk i kule. Even deltok internasjonalt i VU-spelen i Sverige, og ble nr.2 i kule og nr.4 i 
diskos i aldersklassen over sin egen. Dette i konkurranse med utøvere fra seks ulike 
nasjoner.  Gjennom sommerhalvåret trener Even mye i Ås som er nærmeste mulighet for å 
kaste diskos fra en diskosring.  
 

Lisa-Marie Finstad har også hatt en meget god sesong. Hun har hevdet seg i nasjonalt i 
mange ulike øvelser som 60 meter, lengde, kule, 200 meter og spyd. Hun har fått over 1000 
poeng etter Tyrvingtabellen i flere av disse øvelsene. Lisa- Marie mottok Vestby Ils 
bragdpokal for hennes fremragende resultater. Ved årsslutt valgte Lisa-Marie å bytte klubb 
for å få et større miljø og et utvidet treningstilbud.  
 

Det er gjort innkjøp av mer utstyr til friidrettsgruppa. Kuleringen på Vestby Arena er utbedret 
ved å få ny støp.  
 

Mvh Svenn Erik Bolle  

  
Skategruppen  
For skate-gruppa var 2022 et litt stille år med lite organisert aktivitet. Det ble fokusert på 

 vedlikehold og opprydning av området rundt Risil skatepark. Det var mye idemyldring rundt 
 aktiviteter, videre utbygging av området og klubbutvikling. Skateparken var mye brukt av 
 rullende i alle aldre og vi så en økning av jenter og hele familier som startet opp. I tillegg 
 reiste vi til Tjøme i juni for å være med på årets "Skate Galla". Det er et utrolig arrangement 
 hvor det kommer skatere fra hele verden for å konkurrere og undervise i skateboard. Tjøme 
 skateklubb har arrangert dette i mange år og vi gjorde oss gode erfaringer der. Vi bestemte 
 oss for å forsøke å stable på beina et fungerende styre i 2023, og vurdere om vi ønsker mer 
 organisering rundt en medlemsmasse, organiserte aktiviteter med mer.  

Mvh Rolf-André Simonsen  

  
Skiløypeutvalget  
Året 2022 ble også et år med lite snø og lite kjøring av skiløyper. Mot bakgrunn av fjorårets 

 tildelinger fra Vestby kommune og Sparebank1-stiftelsen Østfold Akershus, så ble det i 2022 
 kjøpt inn en ny ATV med utstyr for bruk i skog og mark.   
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Det har også blitt kjøpt inn utstyr til snøscootere/ATV, som et spleiselag mellom Vestby IL, 
 Soon Cykleklubb og DNT Vestby.   

  
Denne vil også komme skiløypeutvalget til gode og vil gå inn som maskinen som skal 
produsere skiløyper i området Pepperstad Skog / Hvitsten mot Frogn. Eksisterende snøskuter 
har blitt flyttet til et annet løypelag.   
  
Mvh Hallgeir Lødøen  

  
Gym- og turngruppen  
Etter 2 år har vi endelig fått startet opp turngruppen i Vestby igjen! Jeg er veldig takknemlig 
for at jeg har blitt spurt om å være trener i turngruppen! Vi startet opp i oktober/november, 
og siden den gang har vi øvd mye på det grunnleggende som ruller, håndstående, hjul og 
sats. Men, også mye lek, styrke og tøying kombinert.   
  
Interessen har vært svært stor og med kun en trener kunne vi ikke ta inn mere enn 10 
gymnaster per trener. Men, jeg har vært veldig heldig som fått hjelp av Ida (forelder og 
tidligere turntrener) underveis under hele oppstarten og vi endte opp med ett fullt parti på 
20 barn!   
  
Vi har hatt litt småproblemer med utstyr og oppbevaring underveis også, men håper det 
løser seg snart så vi kan få kapasitet til å ta imot flere gymnaster. Alt i alt veldig fornøyde 
med oppstarten!  

  
Mvh Vilde Vikanes   

  
Volleyballgruppen  
Denne gruppa består av voksne menn med afghansk bakgrunn. Gruppen var tildelt 
treningstid i Vestbyhallen på lørdager fra kl 1900 til 2100 under vårsemesteret 2022. Under 
høstsemesteret brukte man Vestby Arena til treninger, søndager kl 18.30-21. Samlet sett har 
det vært mellom 10 -14 personer som har møtt opp. Ansvarlig for denne aktiviteten er Javid 
Bayat. Ved utgangen av 2022 sa man opp treningstiden for volleyballgruppen, da gruppen 
som helhet ikke klarte å dekke kostnadene for leie av treningstid i kommunens anlegg.   
  
Mvh Arild Kristensen  
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Vestby, 7. mars 2023  
  
  
  
  
Arild Kristensen   Hallgeir Lødøen   Katalin Fuzi  
Leder    Nestleder   Styremedlem   
  
  
  
  
Javid Bayat   Roald Rønstad   Sverre Wilberg  
Styremedlem   Styremedlem   Styremedlem  
  
  
  

  
André Simonsen  Per-Arne Larsen  Jan Vigo Poots  
Styremedlem   Styremedlem   Styremedlem  
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Vedlegg 7 


